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1. Föregående mötes protokoll. 

    Föregående mötets protokoll, 211013 gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Ekonomi. 

    Martti Huttunen redovisade föreningens ekonomi.  

   

3. Höstens städhelg.  

Styrelsen tackar alla som deltog under städhelgen. 

 

4. Ny avräkningstid vid hyra av lokalen.  

    Fr o m 220101 kommer hyran av lokalen att påföras första kvartalsräkningen  

    efter att lokalen hyrts ut, i stället för som hittills, vid avräkningen en gång per år: 30/8. 

 

5. Inköp till lokalen och Bergsjöskolan. 

    Monica Mattsson fick i uppdrag att inköpa det som saknas i lokalen, av glas, porslin och      

    bestick samt chokladkartonger till rektorn och vaktmästaren, som tack till Bergsjöskolan,       

    för att vi fick låna matsalen till vårt årsmöte 210923. 

 

6. Arvoden. 

    Beslutades hur arvoden fördelas. 

     

7. Trädfällning.  

    Styrelsen har godkänt trädfällning enligt offerter, som kommer att ske  bakom 

    garaget i marklag 5, och vid  kullen i marklag 2, där det finns många döda träd.  

    Det har upptäckts att tallbarksborren finns i träd bakom garaget i marklag 5. 

    Park och naturförvaltningen är informerad om detta. 

 

8. Vikarierande justerare. 

    Då ordinarie justerare Birgitta Linde inte var med på mötet, kommer v ordf.  

    Guillermo Pena att justera dagens protokoll. 

 

9. Nästa styrelsemöte. 

    Nästa styrelsemöte äger rum den 220124 kl 19.00 i lokalen. 

 

    Styrelsen önskar ER alla en God Jul och ett Gott Nytt År ! 

 

 

Vid protokollet            Justeras     Ordförande 

 

Monica Mattsson                          Guillermo Pena      Susanne Svensson



     


